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Dames en Heren van de GEMEENTERAAD 
  
Bij deze ben ik er zwaar op tegen dat er zonder ook maar één vraag aan mij 
en meer mensen in Valkenswaard, 
dat er een  kiosk moet komen op de markt, de plannen  slaan nergens op. 
Het is geen gezicht en de plaats is zeer slecht gekozen. 
  
Voor die paar keer per jaar dat de kiosk gebruikt kan worden is het bedrag 
wat ervoor uit getrokken moet worden veel te hoog. 
  
Daarbij moet ook elke donderdag  de weekmarkt zich aanpassen 
wat ik ook jammer zou vinden(Kiosk staat gewoon in de weg). 
  
Burgerinitiatief is mooi en goed maar helaas niet op de manier 
zoals het nu gaat, het wordt ons gedwongen om het te accepteren. 
  
Frits Claassen 
Valkenswaard 

 

 

 

Goedemorgen, 
 
Graag wil ik langs deze weg vragen om u alstublieft meer te verdiepen in het draagvlak 
m.b.t. de kiosk. 
Blijkbaar worden de reacties op Facebook niet serieus genomen, maar sociale media is wel 
degelijk een hedendaags iets waar zeker rekening mee kan worden gehouden.  
Het gros van de inwoners van Valkenswaard zijn niet blij met ofwel het ontwerp, dan wel de 
locatie en over de kosten nog maar niet te spreken.  
Aanvankelijk is er geïnformeerd of er interesse was in een kiosk op de markt en met het oog 
op een "klassiek ontwerp" hebben veel mensen positief gereageerd.  
Naar nu blijkt gaat het een modern "afdak" worden, waar een hoop tralala in verwerkt gaat 
worden zodat het dienst kan doen voor muziekkorpsen, een reclamezuil voor adverteerders 
etc. Door deze tralala rijzen de kosten natuurlijk oneindig, terwijl iedereen op zijn 10 vingers 
na kan tellen dat die korpsen op veel minder dan 10 vingers te tellen zijn. Daarbij wordt 
aangegeven dat het onderhoud van de kiosk betaald gaat worden van de verhuur van de 
kiosk. Waarschijnlijk zal het animo snel ophouden als men huur moet betalen om in een 
openbaar kiosk te mogen spelen. Natuurlijk zullen bedrijven ook moeten betalen om hun 
advertenties te plaatsen, maar er is geen garantie dat die adverteerders ook na het eerste 
jaar willen blijven sponsoren.  



Áls er al een kiosk zou moeten komen, denk ik dat het verstandig is om meer onderzoek te 
doen naar de wensen van de inwoners. Zet het op een mooie plek waar het geen sta-in-de-
weg is en ga ervan uit dat het een sieraad is, een sfeerbepaler en geen gebruiksvoorwerp. 
Als er geen technische snufjes aan toegevoegd hoeven te worden zal het de kosten flink 
drukken! En zorg dat er een eerlijke verkiezing komt wat betreft het ontwerp. Vaak genoeg is 
gebleken dat een modern object na enige jaren weer ouderwets wordt terwijl een klassiek 
ontwerp jarenlang mee kan gaan en als authentiek gezien blijft worden. Kijk naar het verschil 
tussen het oude gemeentehuis en het nieuwe gebouw ernaast. Het oude gebouw is nog 
steeds een lust voor het oog, maar niemand zal ooit bewonderend stil blijven staan bij het 
exterieur van de ING bank. 
 
Zint eer ge begint, is daarom mijn advies en ik neem aan dat er serieus over nagedacht gaat 
worden en er een eerlijke stemming  plaats gaat vinden onder de inwoners van 
Valkenswaard, want dat verdienen we! Als blijkt dat de meerderheid vóór dit ontwerp is op 
deze locatie is mét de bekende onkosten, kan de kiosk met een tevreden gevoel neergezet 
worden en hoeft ook niemand met een beschuldigende vinger nagewezen te worden. Lijkt 
me voor de gemeenteraad ook een fijn gevoel en niet geheel onbelangrijk. 
 
Veel wijsheid toegewenst! 
 
Vriendelijke groeten, 
Chantal Timmermans-Melotte 
 

 

Geachte Gemeenteraad, 
 
zoals ik heb vernomen komt binnenkort in de gemeenteraad het zeer omstreden plan voor een kiosk 
op het marktplein ter behandeling. 
 
Los van een kleine groep voorstanders (BIMKV) zijn in mijn kennissenkring vele GEEN voorstander 
van een kiosk. 
 
In omliggende dorpen worden bestaande kiosken al afgebroken of slechts twee keer (Kermis en 
jaarmarkt) gebruikt en staat het voor de rest van het jaar als hangplek dienst te doen. 
 
Hoe kan het dan zijn dat hier in Valkenswaard een kleine minderheid dit toch door wil drukken en het 
blijkbaar als een prestige project ziet waar het grootste gedeelte van de inwoners niet eens op zit te 
wachten. 
Blijkbaar willen we hier ook de landelijke Trent gaan volgen waarbij een minderheid zaken er door 
drukt waar een meerderheid niet op zit te wachten of het er mee eens is. 
 
Het geld wat hiermee gemoeid gaat kan mijn in ziens beter doeleinden dienen. 
 
Ben verstandig en annuleer deze onzinnige bouw van een kiosk waar het grootste deel niet op zit te 
wachten en er overigens ook nog niet eens uit ziet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jaco Seerden  



 

 

 

 
Beste 
  
Wederom een poging om aan te tonen dat er geen draagvlak is binnen de gemeente om 

€  300.000,- uit te geven aan een Kiosk 
Zeker in de huidige tijd dit gemeenschapgeld spenderen aan overbodig dingen zou niet 

eens om een weerwoord moeten vragen maar gezond boeren verstand 
Het lijkt meer op een prestige project van de BIMKV te zijn, slecht onderbouwd met een 

enquete die door slecht 3% van de inwoners is ingevuld 
Dit geeft al aan dat er geen draagvlak is. 
Ook uit de vele meldingen op social media blijkt dat er geen draagvlak is, het zou de 

gemeente sieren hier gehoor aan te geven en hier niet aan voorbij te gaan omdat het 

niet officieel gericht is aan de gemeente. Open ogen en oren voor de hedendaagse 

communicatie middelen 
  
Kijk naar de omliggende dorpen met een kiosk en zie het gebruik hier van, dit ter lering 
  
Er is al zoveel geld uitgeven aan een totaal mislukt marktplein en omgeving, het eens 

zo’n mooie dorpskern is vervaagd 
  
  
Groeten van een inwoner 
  
  

 

 

 

Goedemiddag Raadsleden, 

Naar aanleiding van een oproep van Bart Jansen, wil ik mij bij dezer ook graag mijn mening 

laten horen voor wat betreft de kiosk die ze willen gaan plaatsen op de markt in 

Valkenswaard. Mijn mening is dan ook dat ik persoonlijk hier zeer op tegen ben. Er zijn zo 

veel mooie activiteiten in Valkenswaard, waarbij een kiosk niet gemist wordt. De plaats voor 

het enige nog overgebleven stukje oude raadhuis wordt zeker teniet gedaan. En een kiosk is 

mooi als hij authentiek is, maar zeker geen nieuw te bouwen. 

Graag deze mening meenemen in uw besluit naar uw volksvertegenwoordigers. 

Met vriendelijke groet, 
Gonnette Hovens 

 

 

Ik heb de ontwerpen bekeken en ben erg gecharmeerd van het design van Xing Wei, 

In het algemeen ben ik wel voor kunst op centrale plekken en vind dus een kiosk een goed 

idee. 

 



Hoe dat dit uitpakt met activiteiten als de weekmarkt is natuurlijk wel een aandachtspunt, 

maar in principe ben ik voor een kiosk 

 

gr, 

Albert Nabben 
bewoner centrum Valkenswaard 

 

 

 

 

Goedenmiddag,  

 

Op het moment van schrijven is het woensdag 27 mei. Morgen wordt ik 30 en heel mijn leven 

breng ik al door binnen de gemeentegrenzen van Valkenswaard, weliswaar in Dommelen 

maar ben genoeg in Valkenswaard zelf te vinden. 

 

Ik heb er natuurlijk gewerkt in een van de vele horecagelegenheden waar we trots op zijn, 

bruisend voor de jongeren op vrijdag en zaterdagavond. Maar ook doordeweeks een hapje en 

drankje. (waar ik nu ook graag gebruik van maak)  

 

Ik ben bouwer binnen het Bloemencorso van Valkenswaard, zit in een paar commissies en 

verheug mij elk jaar op de 2e zondag van september. Het Bloemencorso is wellicht het 

grootste uithangbord wat we hebben.  

 

Ook binnen de carnaval ben ik actief. Striepersgat... Menne trots. Optochten regelen, banieren 

hangen... Vanalles maar ik ben er wel.  

 

En tot slot, cultureel bezoek ik graag menig mooi evenement wat Valkenswaard rijk is. Een 

weekmarkt tot een voorstelling in De Hofnar. Valkenswaard biedt voor iedereen wat.  

 

Maar goed, genoeg daarover... Ik ben nu dus 30 als ik morgen jarig ben en heb Valkenswaard 

zien veranderen. Van de oude markt waar geparkeerd mocht worden naar het 

evenemententerrein wat het nu is (heel jammer dat er alleen de kermis als groot evenement 

staat, een zomeravondfeesten of ander muziekevenement met podium lijkt mij leuker)  

 

Maar nu komt er dan de kiosk. Er is flink wat over te doen geweest en ik neem er geen 

standpunt over in of ik nu voor of tegen ben, hij komt er. Maar moet deze prominent een plek 

krijgen in Valkenswaard? Er is immers nog een heel park (Don Bosco) die niet optimaal 

gebruikt wordt.  

 

Bekijk de voordelen en nadelen eens van een kiosk op de Markt om het maar te benoemen.  

 

Voordelen; 

Een podium voor jong en oud om hun talent ten gehore te kunnen brengen op de markt.  

Een kiosk zoals er vroeger een stond.  

 

Nadelen; 



Een plek waar niemand echt gelukkig van wordt, voor de kunstkeuken tegen hun terras. Voor 

de markt midden op hun "gebied". De corso kan hun corso maandag tent niet kwijt door de 

kiosk en de kermis zal er omheen ingepassen moeten worden.  

Hangjeugd zal deze plek gaan gebruiken zodoende het eigenlijke publiek (cultuur onderlegd) 

afschrikken.  

Plaatsen is 1 maar onderhoud is 2. Hoeveel kosten zijn hier mee gemoeid?  

 

Zoals je ziet, geen gunstige plek. Zoals eerder genoemd waarom niet in het Don Boscopark. 

De vroegere LTS. Er is hier zoveel groen maar geen echte ontmoetingsplek. Creëren van deze 

plek zou dit park tot z'n recht laten komen. Een nieuw groen gebied in het centrum die ook 

actief bezocht wordt en niet alleen voor honden uitlaten en bootcamp zoals het nu is. Een Park 

concert met rustige muziek kan hier prima doorgang vinden en je bent ver genoeg van de 

bestaande bebouwing om geen overlast te veroorzaken. Immers hoort dit park ook tot het 

centrum plan.  

 

Ik ben gewoon heel bang dat de kiosk een speeltje van een aantal mensen wordt die hun zin 

hebben gekregen en zodoende het er plaatsen. Vervolgens zijn hun blij en gebeurd er niks 

mee mee door de initiatiefnemers  

 

Valkenswaard is in de goede weg met veranderen. Maar dient wel meer te luisteren. Ja dit is 

via een burgerinitiatief aangekaart. Maar raak niet blind voor de andere geluiden.  

 

Dankjewel.  

Rob Janssen  

 
 

 

 

Geachte gemeenteraad, 

Ik wil hierbij mijn mening geven over het plan om een kiosk te realiseren op de markt. ik ben 

hier geen voorstander van, omdat ik sterk twijfel aan de animo om daar muziek op te maken. 

Ik ben zelf lid van de UNA en de dommelecho. De una is ooit eens in het bezit geweest van 

een verplaatsbaar kiosk, omdat niemand daarvan gebruik wilde maken is die verkocht. Ook 

twijfel ik er over of kleinere muziekgezelschappen daarop muziek willen maken. Volgens mij 

maakt iedereen liever muziek op een echt podium, waar allerlei technische voorzieningen 

zijn. 

Ik vind het ongeacht waar het geld vandaan komt een veel te grote gok om daar zoveel geld 

aan uit te geven. 

 

Ik ben dus tegen een kiosk, waar die ook zou komen te staan. 

 

Met vriendelijke groet 
Sjef van Amelsvoort  

 

 

 



Aan de Gemeenteraad, 

Mijn familie is tegen de komst van De kiosk zoals deze eruit ziet! 

Wij hebben een zeer saaie markt die al heel veel geld heeft gekost, daarentegen hebben we 

nog wel hele mooie oude panden langs de markt en daaromheen en ook ons hele mooie oude 

gemeentehuis. 

Verstop aub niet het gemeentehuis achter de UFO 

Maar plaats een mooie klasieke kiosk zie waalre of Riethoven Voor dat stomme ING gebouw 

wat er echt niet tussen past. Al het moois in Valkenswaard wordt al gesloopt ga het niet 

verder verprutsen maar maak Valkenswaard weer mooi. 

 

Met vriendelijke groet, 
Familie van Keulen-Wijnen 

 

 

 

Beste raadsleden, 

ik ben een tijdje geeleden een petitie gestart tegen deze kiosk op deze plek. De uitslag kennen 

jullie ondertussen vast wel, maar zal hier onder een linkje plaatsen. 

 

Een kennis is en petitie gestart om te kijken hoeveel voorstanders er zijn. Ook deze zal ik 

hieronder linken. 

 

 

Dit model kiosk is op deze plek door veel mensen niet gewenst. Ook veel mensen die er voor 

zouden zijn, die zijn er na navraag niet voor. Leugens dus. 

 

Een kiosk die er meer traditioneel uitziet op een ander lokatie lijken veel mensen wel te 

accepteren. 

 

Ik wil jullie dan ook bij deze verzoeken om hier eens heel goed over na t denken alvorens 

eventueel goedkeuring te geven. Want de meerderheid vind het een gedrocht en dat ie daar 

gewoonweg in de weg staat bij evenementen en de weekmarkt. 

 

 

MVG, 

 

Mark van der Hagen 

 

VOOR: 
https://petities.nl/petitions/kiosk-op-de-markt-te-valkenswaard?locale=nl 

 

 

 

Tav gemeenteraad en b&w 
 
Bij deze wil ik u laten weten dat ik voor een kiosk op de markt ben !  Liefst wel een ander ontwerp bij 
voorkeur nostalgisch. 

https://petities.nl/petitions/kiosk-op-de-markt-te-valkenswaard?locale=nl


 
Ik hoop ook dat die notaire klagers van Leefbaar Eindhovenseweg eens hun te veel vrije tijd aan wat anders 
gaan besteden, erg irritant.  Tegen tegen en nog eens tegen , klaag klaag klaag ....   Kunt u als raad daar 
iets aan doen ? 
 
Veel stemmen op Facebook zegt niets ! Vaak zitten daar alleen maar mensen met te veel vrije tijd en zijn de 
hard werkende met andere zaken bezig bijv een mooie kiosk regelen op de markt  
 
Zo dat ben ik even kwijt.  Veranderd wellicht niets maar lucht wel op ?? 
 
 
 
Kind regards, 
Marc van Gerven  
 
 

 

 

 

Geachte Gemeenteraad,  
 
Normaal ben ik niet zo van overal mijn mening over uiten maar dit moet me even van het hart.  
Ik volg al weken de discussie over de kiosk. De groep voor en de groep tegen de kiosk. Ik laat mijn eigen 
mening even voor wat het is, maar ik zie de groep tegen ( is veruit de grootste groep m.i.)met prachtige 
alternatieven komen en de groep voor de kiosk de poot stijf houden hem om de markt te willen hebben. We 
leven in een democratisch land. Democratisch gezien zou er dan geen moeten komen maar is het dan niet 
een heel mooi gebaar van de groep die de  meerderheid heeft in stemmen en tegen de kiosk is om 
tegemoed te komen aan de minderheid door geen moeite te hebben met een kiosk, maar dan bijvoorbeeld 
verrijdbaar en/of op een andere plaats.  
 
Groetjes en succes met een eerlijke beslissing nemen.  
 

Lupi. 

 

 

Ik wil graag weten wie er nou voor zijn 

Ik zie en hoor net als ik dat heel veel mensen tegen de kiosk 

Ook vraag ik me af waarom dat dit groepje geen onderzoek doet naar mensen die wel voor 

zijn 

In ieder geval ik ben tegen de kiosk alleen is het maar van wegen de kosten van dat lelijk ding 

wat niet past in Valkenswaard 

Ook zie ik meerdere dorpen en steden dat deze afgebroken worden omdat ze in de weg staan 

Met vriendelijke groet 

Frank van der loop 

--  

Met vriendelijke groeten, 

Frank van der Loop 

Tel: (+31)643005958 
 

 

 

 



Goedemiddag, 

Bij deze protesteer ik tegen de komst van een naar mijn mening nutteloze Kiosk op de markt. 

Deze kiosk voegt in zijn geheel totaal niets bij aan het "sfeerbeeld"van Valkenswaard. 

 

ik weet dat er zoveel mensen zoveel meningen zijn, maar u kunt er objectief toch niet omheen 

dat de markt van Valkenswaard en de aanliggende Eindhovense "winkel"straat in de loop van 

de tijden een aanfluiting zijn geworden waarvan geen enkel "toeristenhart"sneller gaat slaan. 

en dat wil dan toeristen lokken onder het mom van wandelgemeente van Nederland. 

 

Hoog tijd dat er wat geld wordt gestoken in de aanpak van de markt. En dan niet zoals het 

centrumplan dat voorziet, want ook dat geeft geen ander beeld van de markt dan wat het nu 

ook al is. Dat komt, omdat er weer auto's over de markt moeten kunnen rijden én dat we de 

Eindhovenseweg en de kruizing Leenderweg/Eindhovenseweg open willen houden. Dit onder 

het mom van bereikbaarheid winkels. Die bereikbaarheid kan op zoveel andere manieren 

waarbij we geen "weg" nodig hebben. Het aangezicht van Valkenswaard zal daardoor een 

stuk gezelliger worden door bijvoorbeeld een waterpartij aan te leggen van 2,5 a 3 meter 

breed en van de Valkenierstraat tot aan de Dommelseweg, dwars over de markt. En dan weer 

niet kaarsrecht, maar bij de markt in een bocht en aan weerskanten een wandelstrook aan de 

Eindhovenseweg met kleine terrasjes voor de ijssalons, coffeecorners en lunchrooms. En op 

de markt voldoende ruimte voor terrassen zodat de horeca daar ook een goede boterham kan 

verdienen. 

Schaf de weekmarkt af (hoeft niet) maar maak er een permanente markt van. met bijvoorbeeld 

maandag de kaasmarkt, dinsdag de groentemarkt, woensdag de kledingmarkt, donderdag een 

antiekmarkt enz. enz. De markt kan dan iets kleiner en op de plaats komen van Kiosk, die echt 

maar een drietal keer per jaar gebruikt gaat worden. (Uiteraard niet het eerste jaar, want dan 

moeten we laten zien dat het geld toch echt wel goed besteed is. 

Deze opzet zal Valkenswaard meer laten "bruisen" dan de "gewenste" kiosk. 

 

Groet 
Jeroen Timmer 

 

 

 

Mijne heren , 

Hierbij wil ik u laten weten dat ik het niet op prijs stel dat er een kiosk op het marktplein 

gebouwd word. 

 Jan Marsmans 
 

 

 

Beste,  

 

Bij deze wil ik laten weten dat ik het idee om een kiosk op de markt te plaatsen volstrekt 

belachelijk vind. Ik weet 100% zeker dat mijn leeftijdsgenoten deze mening delen. De 

jongeren zouden graag zien dat het geld gestoken wordt in het bruisender laten worden van 



Valkenswaard. Wij moeten het helaas doen met verhalen van vroeger, toen er bussen vol van 

heinde en verre naar Valkenswaard kwamen om bijvoorbeeld te stappen. 

 

Met vriendelijke groet van een 21 jarige. 

 
Outlook voor iOS downloaden 

 

 

 

Tav  

Gemeente raad . 

 

 

Ik ben tegen de gelopen procedure over de kiosk . 

Dat geval hoort niet op de markt en is een nutteloos geval . 

In heel Nederland worden ze afgebroken en die er nog staan worden misschien 1 a 2 keer per 

jaar gebruikt. 

De markt wordt zo weer de lelijkste van Nederland met die hostie schaal. 

 

Ik zie jullie reactie graag tegemoet. 

 

Dhr Cornelissen  

Een bezorgde burger 

 

 
 

 

 

 

Ik wil graag weten waarom de kiosk toch geplaatst gaat worden ondanks dat er zoveel 

tegenstand is. 

Lijkt me zeker in deze tijd dat het geld beter besteedt kan worden aan andere urgenties in deze 

moeilijke tijden. 

 

Hoor graag spoedig van jullie 

 
Groetjes Patje Verbeek 

 

 
 
 
 
Beste Dames/ Heren, 
 
Bij deze wil ik U laten weten dat ik TEGEN een kiosk stem. 
Met vriendelijke groet, 
D. Visser. 

https://aka.ms/o0ukef


 

 

 

Beste lezer, 

Bij deze wil ik u laten weten dat ik tegen de plaatsing van een kiosk ben .Ik heb tot nog toe 

geen enkele persoon gesproken die voor is. 

Ook de Horeca ,die volgens de bedenkers van dit "kiosk plan",voor zouden zijn,krijg ik niet 

gevonden. 

 

Hopelijk ontvangt u meer van dit soort mails en is de gemeenteraad in elk geval bereid,een 

manier te vinden waarop de Valkenswaardse bewoners een eerlijke stem krijgen. 

 

Met vriendelijke groet, 
Yvette Verster . 

 

 

Goedemorgen , ik wil absoluut niet dat er een kiosk komt op de markt m.v.g. Petra Antonis 

 

 

Ik pleit er voor af te zien van de idee/beslissing om een kiosk te plaatsen op de Markt. Enkele 

argumenten: 

* het is oubollig en niet van deze tijd 

* he t neemt onnodig veel ruimte in van de Markt 

* het argument dat er meer vertier op de Markt moet komen snap ik niet: er is wekelijks een 

drukke weekmarkt, er is kermis in de zomer en met Karnaval, er is Bloemencorso, er is een 

maand lang schaatsplezier, en er zijn incidentele evenementen (vorig jaar de 

bevrijdingsfeesten); en rondom de Markt geven de vele en vaak volle terrassen een mooi 

beeld; 

* het zou een aanvulling moeten zijn op het cultureel leven: wij hebben een succesvol 

cultureel centrum 100 meter er vandaan met meer dan 500 Vrienden v.d. Hofnar; 

* de aanblik bij binnenkomst van het centrum wordt door de kiosk geweld aan gedaan: de 

huidige beeldbepalende invulling met oude raadhuis (Kunstkeuken) , de entree naar de Hofnar 

en de moderne gevel van de ING, wordt verminkt met een kiosk er voor. 

* het moge duidelijk zijn dat het draagvlak gezien de vele reacties op social media en in een 

enquete er niet is. 

 

Conclusie:  

GEEN KIOSK OP DE MARKT 

 

Harry Nijhuis 

Helenadal 12 

5551 BJ Valkenswaard 

tel. +031(0)402013756 
gsm: 00 31 (0)6 22370460 

 



 

 

Beste mensen van de gemeenteraad, 
  
Een paar mensen willen per se een kiosk op de Markt. Een heleboel mensen willen liever 
GEEN kiosk op de Markt. Er moet geluisterd worden naar die grote groep tegenstanders. 
Daarom moet goed onderzocht worden of er onder de inwoners van Valkenswaard en de 
belanghebbenden wel voldoende draagvlak is voor die kiosk. Vertrouw niet op het 
halfslachtige draagvlakonderzoek van de initiatiefnemers want je weet hoe slagers hun eigen 
vlees keuren. 
  
Zorg alstublieft dat er een onafhankelijk onderzoek er komt, voordat we vijftig jaar 
opgescheept zitten met een ding dat niemand wil, dat maar één keer per jaar gebruikt wordt 
en dat 364 dagen per jaar gruwelijk in de weg staat. 
  
Dank u! 
  
Met vriendelijke groet, 
Guido Reijnders 
Unastraat 7 
5554 BB Valkenswaard 

 

 

 

Beste gemeenteraad, vol ongeloof over de verloop van het democratisch proces rond een 

kiosk op de markt wil ik u mijn stem laten horen. Ik ben fel tegen de plaatsing van dit object. 

Eerst heeft de gemeente met haar anti kroeg en openbaar leven beleid er alles aan gedaan om 

Valkenswaard dood te laten gaan en nu moet er in een stuiptrekking iets overbodig komen? 

Wat mij betreft NEE dus. Mvrgr R. Gosen 

 
 

 

 

Beste leden van de gemeenteraad, 

Al maanden ben ik ontzettend verbaasd dat er een breed draagvlak zou zijn voor een kiosk. 

Zelf zie ik het nut er niet van in en als ik eens kijk naar mijn kinderen in de pubertijd, 

vermoed ik dat het voornamelijk een leuke 'hangplek' wordt. 

Hoeveel gebruik zal er nu echt van gemaakt worden? 

En een vaste kiosk... het kost een hoop ruimte wat niet gebruikt kan worden voor de markt, de 

Harleydag, de kermis etc. 

 

Mijns inziens is het beter om, ALS er dan toch persé een kiosk moet komen, deze ofwel 

mobiel te maken zodat deze geplaatst kan worden als er behoefte aan is, ofwel een andere 

locatie te kiezen zoals het Frans van Best park. 



 

In ieder geval ben ik TEGEN de vaste kiosk op de markt en ik hoop dat er met mijn mening 

(en die van vele anderen) iets gedaan wordt! 

 

Vriendelijke groet 
Ester van den Hoek 

 

 

 

Geachte Valkenswaardse gemeenteraad, 
 
Deze mail stuur ik u namens mij en mijn gezin. 
 
De afgelopen tijd komt de discussie rondom de nieuwe kiosk veelvuldig voorbij op sociale media. Ik wil met 
dit schrijven mijn mening delen.  
 
Op zich zou het plaatsen van een nieuwe kiosk best een toegevoegde waarde kunnen hebben, qua aanzien 
in het dorp, echter de volgende kanttekening wil ik daar graag bij plaatsen.  
 
De kosten: ik hoor verschillende bedragen de revue passeren, maar vermoedelijk zal de daadwerkelijke 
kosten van het ontwerp, bouwen, plaatsen en onderhouden van een dergelijke kiosk, ergens tussen de 
250.000 en 300.000 euro liggen. Daarnaast zal er jaarlijks een post onderhoud gereserveerd moeten 
worden om ervoor te zorgen dat de kiosk vrij blijft van mankementen, graffiti, en anderen onvolkomenheden. 
Als ik dit afzet tegen andere dorpsbehoeftige projecten, ik noem maar het uitdiepen en opknappen van het 
'Groote Meer' of het vervangen van de kleedhokjes bij zwembad 'de Wedert', vind ik dit een behoorlijke post 
voor een kiosk die in mijn ogen slechts dient om het dorp er nog fraaier uit te laten zien.  
 
Daarnaast is het plaatsen van een kiosk wel een hele stap terug in de tijd, in plaats van vooruit. De 
gemiddelde jongere, en dit toch bij wie we dit mooie dorp uiteindelijk willen doorgeven, hebben niets met 
een kiosk in mijn bescheiden mening. Te truttig, te veel terug in de tijd.  
 
Aangezien er in deze tijd wellicht keuzes gemaakt moeten worden waar de gelden aan besteed worden, zou 
een breder draagvlakonderzoek geen overbodige luxe zijn.  
 
Ik wens u alle wijsheid toe in de uiteindelijke toekenning van de gemeenschapsgelden,  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rob Verhoeven 
Valkenierstraat 156 
5555 JE Valkenswaard 

imac@vwlan.nl 

 

 

 

 

Hoi, 
 
Graag wil ik bij deze laten weten dat ik tegen de nieuwe kiosk ben want; 
 
 
•  Het haalt het zicht op het voorheen mooie oude gemeente huis weg (Nu De Kunstkeuken) 

mailto:imac@vwlan.nl


•  De moderne Kiosk past niet bij uitstraling van de Kunstkeuken 
•  Het kost een hoop geld wat in deze crisis tijd veel beter besteed kan worden om 
Valkenswaard bruisend te houden. Ondersteunen van de horeca, winkels en andere 
ondernemers in Valkenswaard.  
 
Groeten Evian Thonon 

 

 

 

  
Goeiemorgen mensen. 
Ik ben absoluut tegen t neerzetten van dat lelijke kiosk op de markt.  
Zet t dan in t park in de frans v beststr. 
Maar vlak voor t enige mooie nog op de markt(t oude gemeentehuis),slaat als n tang op n 
varken.verschrikkelijk. 
Ik hoop dat er naar de bewoners wordt geluisterd.  
Bvd. 

 

 

 

Beste meneer/ mevrouw. 
Ik wil u bij deze laten weten dat ik er fel tegen ben dat er een kiosk op de markt komt. 
Ik begrijp niet wat we er mee moeten behalve dat het een leuke hangplek is voor jongeren. 
In deze tijd zou geld naar nadere zaken moeten gaan. 
Waar ik me erg zorgen maak is over de winkels. Ik zou graag zien dat daar wat meer energie 
in gestoken wordt. 
Groeten Els Gevers. 

 

 

 

Beste Gemeenteraadsleden, 

 

Laat ik voorop stellen, ik ben niet voor en niet tegen de kiosk op de markt. Ik ben wel voor 

een transparant proces en ik ben voor een Valkenswaard waar we met z'n allen trots op 

kunnen zijn (utopie, dat weet ik, maar wel voor het grootste gedeelte dan). 

De ontwikkelingen rondom de totstandkoming van deze kiosk geven mij niet het gevoel dat er 

een transparant proces heeft plaatsgevonden en leiden in mijn ogen geenszins tot een 

gezamenlijk trots gevoel. 

 

Het alsnog, op deze wijze, doorgang laten vinden ondermijnd het vertrouwen in het 

gemeentebestuur en zaait tweespalt in Valkenswaard. Dat is het niet waard.  



Creëer echt draagvlak en toon dit democratisch aan. Maak het proces zo transparant mogelijk 

en stel je kwetsbaar op (beide partijen!).  

 

Vriendelijke groet, 
Joop Brusselers 

 

 

 

Beste Ambtenaar, 
  
Een kiosk op de markt zou een mooie aanvulling kunnen zijn van dit doorgaans saaie plein. 
  
De locatie zoals vandaag in het ED staat lijkt me niet de handigste plaats tenzij we ervoor kiezen dat 
op donderdag altijd een deel van de markt op de straat komt te staan. 
Dit is tenslotte nu ook mogelijk. Gewoon elke donderdag de doorgaande weg dicht en prima. 
  
Een verrijdbare oplossing lijkt me ook te overwegen waard. 
Met de knappe bedrijven die we in Valkenswaard hebben lijkt me deze technische oplossing niet al te 
moeilijk. 
  
Met vriendelijke groeten 
 
Robert-Jan Kant 

 

 

 

Tav de gemeenteraad 
 
Beste dames en heren, 
 
Via Facebook heb ik vernomen dat er een wanstaltige kiosk op de markt geplaatst gaat worden. Daar 
schijnen de inwoners over gestemd te hebben. Welnu, mij is nooit iets gevraagd want anders had ik zeker 
tegen gestemd. De kiosk is bestemd voor de inwoners. Welnu, gebruik dit geld liever om bomen te planten 
op de markt, het centrum op te knappen, inwoners die het financieel moeilijk hebben te ondersteunen. Dan 
wordt er tenminste echt iets gedaan voor de inwoners, ipv zo’n afschuwelijk lelijk overbodig ding op de 
Markt te laten bouwen. Dank je wel.  
 
Met vriendelijke groet 
 
Lonneke Bootsman 
 

 

 

Leden van de raad 

 

 

Bij deze wil ik u mededelen dat ik absoluut tegen een kiosk ben op de markt. Ik vind het 

weggegooid geld. In verschillende andere dorpen blijkt dat het geen toegevoegde waarde 

heeft. Worden afgebroken of er wordt nietsmee gedaan. Stop de,e waanzin 

 
Vr gr jolanda 



 

Beste Gemeenteraad, 
  
Middels deze e-mail wil ik u laten weten TEGEN het plaatsen van een permanente kiosk op 
de markt te zijn. 
Dit wordt een sta in de weg bij ieder evenement en gebruik als bedoeld zal niet gehaald 
worden. 
Het Donboscopark of Van Bestpark zou een betere locatie zijn maar ook daar zal het 
gebruik nog moeten blijken. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Nico van Holstein. 
 

 

 

Beste 

Ik wil via deze weg mijn mening over de, door enkelen, gewilde, kiosk geven. 

 

IK BEN TEGEN! zo'n duur in de weg staand lelijk ding, waar slechts een handjevol mensen 

voorstander van is. 

 

Omdat ik het gevoel heb dat het door de strot geduwd wordt en dit een prestigeproject van 

enkelen moet worden, die er straks hun handen van aftrekken als het te duur wordt. 

 

Want dat is het volgende punt, wie betaald het onderhoud en wie voert het uit? 

 

De gemeenschap kan het geld beter gebruiken en de Markt ook. Maak van de Markt een 

actiever leef- en doe plein voor iedereen! 

 

En...is er behoefte aan een kiosk? Welke verenigingen vinden dit leuk? En mag er straks altijd 

en zomaar gebruik van worden gemaakt? En hoe zit het dan met de klagende bewoners van de 

Markt als er te pas en onpas muziek wordt gemaakt in de kiosk. 

 

Hoe zit het met de weekmarkt en de kermis als dit "lelijke" ding zo prominent in de weg 

staat? 

 

Of moet heel Valkenswaard zich aanpassen aan "dat ding"? 

 

En als laatste: overal worden kiosken afgebroken omdat ze niet gebruikt en verwaarloosd 

worden en dan moet net in ons nog steeds mooie Valkenswaard een naar mijn mening, hele 

lelijke kiosk komen waar veel tegenstand tegen is. 

 

Met vriendelijke groet, 
Nellie Krooijmans 

 

 



 

Al ruim 35 jaar woon ik met veel plezier in Valkenswaard. 

Al 30 jaar stem ik trouw, ook op de lokale verkiezingen. 

Maar waarvoor? 

Mij wordt niet gevraagd wat ik wil, beloftes worden niet nagekomen en er lijkt steeds meer 

achterkamertjes politiek plaats te vinden... 

Nu is er weer een besluit genomen over een kiosk... 

Een kiosk... Kiosken verdwijnen al sinds de 60er jaren uit het straatbeeld en dat is niet voor 

niets. Kiosken zijn niet meer van deze tijd. Buiten een paar oude van dagen is er niemand die 

zit te wachten op een kiosk. 

Een burgerinitiatief dat zo veel geld kost zou breed gedragen moeten zijn, dat is het niet. 

Ik heb werkelijk nog geen enkele inwoner gesproken die enthousiast is over het gedrocht wat 

op de markt geplaatst zal worden. 

Een gedrocht dat 3 ton kost.... Wat beter besteed kan worden aan het opknappen van het grote 

meer, aan het steunen van maatschappelijke initiatieven als de boodschappenmand, aan het 

terugbrengen van de markt zoals hij was of aan de verpaupering in het winkelcentrum... 

Een kiosk.... In de anderhalve meter maatschappij al helemaal geen goed idee... 

Stop ermee en ga luisteren naar de burgers. Laat je niet wijsmaken dat het breed gedragen is 

want dat is het niet. 

Zeg nee! 

 

Inge Pero 

Trotse bewoner van Valkenswaard, maar teleurgesteld in de politiek 

 
 

 

 

Geachte gemeente raad , 

Het is mij zeer onduidelijk geweest waar ik had kunnen stemmen voor /tegen een kiosk. 

Ik wil bij deze mijn TEGEN stem laten horen omdat ik vind dat zon modern schepsel niet in 

ons mooie centrum hoort en al zeker niet tegenover het oude gemeentehuis. Een product wat 

voor de inwoners zou moeten zijn maar geplaatst wordt zonder duidelijke inbreng van deze 

inwoners en dan ook nog van gemeenschaps/belasting geld. Hoort niet thuis in ons mooie 

dorp. 
Mvg laurens jansen 

 

 

Beste gemeenteraad van Valkenswaard, 
  
Met deze mail wil ik laten weten dat er mijns inziens veel betere manieren zijn om 
gemeenschapsgeld in te zetten ipv een kiosk op de Markt. 
Ook zonde van de ruimte trouwens. 
Over smaak valt niet te twisten dus over het ontwerp zal ik niks zeggen... 
  
Met vriendelijke groet, 
Caroline van Veldhoven 



 

 

 

Beste heer, mevrouw, 

Er word via social media opgeroepen om een mail te sturen naar jullie mbt de kiosk. 

 

Bij deze, ik ben TEGEN de kiosk. 

 

Hij is te groot, te duur, niet mooi en staat behoorlijk in de weg. Ook zal hij niet zovaak 

gebruikt worden als waar hij voor bedoelt is. Het idee is gewoonweg belachelijk. 

 

Voorbeeld: Jullie willen en kunnen ons (Elcomapark) geen speeltuintje geven voor de vele 

kindjes die hier wonen. WANT ( jawel, let op!!! ) Er is geen budget. 

Hoeveel kost die kiosk ook alweer??? 

 

Onze kinderen hebben hier niks in de buurt. Kunnen zelf nergens heen om te spelen, want ze 

moeten altijd een gevaarlijke weg over. We hebben alleen een grasveldje, maar als ze daar op 

spelen, worden ze weggejaagd door de oudere bewoners van onze straat. De kinderen zijn 

inmiddels een beetje bang voor ze. 

 

Als ik dan lees dat zo'n verschrikkelijke kiosk op de markt komt, dan snap ik niks meer van 

Valkenswaard. Maar ja, een paar "belangrijke" mensen zijn voor een kiosk en dan heeft de 

gewone burger niks meer te vertellen. 

 
Mvg Marieke Taş-Hermsen 

 

 

Beste Ontvanger, 
  
Ik heb van alles gelezen over een kiosk op de markt in Valkenswaard. Ik ben het NIET eens dat er een 
kiosk komt in Valkenswaard. Niet op de markt en ook niet ergens anders. Ik vind het punt 1 geld 
verspilling. Er is een bedrijf in Valkenswaard die een mobiele kiosk heeft en deze ten alle tijden op de 
markt neer zou kunnen zetten en weer weg kunnen halen zodat deze nooit in de weg staat. In borkel 
staat een kiosk deze word nooit gebruikt. In Bergeijk staat een kiosk en deze word alleen gebruikt 
door hang jongeren. Overal lees je dat kiosken worden afgebroken. En dan ook nog het geld bedrag 
van bijna 300.000 euro sorry maar ik denk dat we dat beter op een andere manier kunnen besteden. 
Help hier bijvoorbeeld de horeca bedrijven in Valkenswaard meer door de corona periode heen. 
Besteed dit aan een project als de boodschappen mand. 
  
Met vriendelijke groet, 
Stefan Maes 

 

 

 



Goedemiddag, van mij mogen ze voor dat budget een goeie feesttent kopen, zodat er , weer of 

geen weer,  wat leuks kan worden georganiseerd! Op elke lokatie op te zetten! 

groetjes  

 
Nola Henselmans 

 

 

 

 

Goeiemorgen mensen. 
Ik ben absoluut tegen t neerzetten van dat lelijke kiosk op de markt. 
Zet t dan in t park in de frans v beststr. 
Maar vlak voor t enige mooie nog op de markt(t oude gemeentehuis),slaat als n tang op n 
varken.verschrikkelijk. 
Ik hoop dat er naar de bewoners wordt geluisterd. 
Bvd. 

 

 

 

Hallo 
ik ben radicaal tegen dat kiosk op de markt, ik denk dat er heel veel andere mogelijkheden zijn om 
een mooie markt te maken . Plus het kostenplaatje de komende jaren. Ik hoop van harte dat je er 
wat aan hebt. 
j j schijvens 

 

 

Onderwerp: Kiosk 

 

Aan B en W heb ik al gevraagd om een wijs besluit te nemen.  

Zeker geen kiosk op deze plek, waar nog een paar mooie oorspronkelijke gebouwen staan. Het is een sta in de 

weg en behoorde zeker niet tot het centrumplan zoals dat in groepen voorbereid is en waar ikzelf ook onderdeel 

van uitgemaakt heb. Vooral veel groen zou de markt een vriendelijkere uitstraling gaan geven. 

In de praktijk werkt zo’n kiosk niet, geen plaats voor een harmonie b.v.  Alleen voor een aantal personen die zich 

zelf graag op een podium plaatsen lijkt me niet democratisch. 

In andere plaatsen breken ze juist de kiosken af, omdat het in deze tijd geen functie meer heeft zoals b.v. In 

Helmond. 

Om die mensen tegemoet te komen, plaats hem dan in het van Bestpark, dan blijft de Markt ervan gevrijwaard en 

maakt Valkenswaard geen slechte indruk op bezoekers van elders. 

 

Ik wens jullie allen veel succes om de juiste beslissing te nemen. 

 

Groetjes Margriet 

 

margriet.hennekens@chello.nl 

www.margriethennekens.jouwweb.nl 



 

 

Goededag 
Ik zag dat je via dit mail adres je stem kan uitbrengen voor of tegen de kiosk te Valkenswaard. 
Hierbij ben ik absoluut tegen. Geeft geen meerwaarde aan de bestaande markt, te duur en te groot. 
Geen juiste locatie. 
En daarbij vind ik dat het geld veel beter besteed kan worden om valkenswaard weer bruisender te 
krijgen. Het is zeer uitgestorven laatste jaren. 
Groeten Nikita Jansen 

 

 

 

Ik weet niet wie dit gaat betalen, maar als er gemeenschapsgeld gebruikt wordt voor deze kiosk, dan 
zijn we vooral in deze tijd verkeerd bezig. 
Ook al zouden we op rozen zitten, dan is het nog een overbodige, teveel kostende post. 
Ik heb me al eerder zeer negatief uitgelaten over deze kiosk, dus bij deze nog een keer. 
Louis Ernst 

 

 

 

Aan College en Raad, 

 

Ook ik verklaar mij tegenstander van de realisatie van het beoogde kiosk op de Markt. 

En wel om de volgende redenen: 

 

a. Het ‘ding’ ziet er niet uit. Foeilelijk b. Locatie op de Markt ongeschikt. 

 

Optie: Een écht kiosk (zoals in Riethoven) in het Van Bestpark. 

 

Met vriendelijke groet, 

Harm Carolus 

 

 

 

Bij deze wil ik laten weten grote tegenstander te zijn van de plannen om een kiosk op de markt te plaatsen. 

 

Mijn redeneren zijn: 

 

- in veel gemeenten in Nederland worden kiosken verwijderd\afgebroken omdat ze amper worden gebruikt en 

vreselijk in de weg staan, dat zal in Valkenswaard hoogstwaarschijnlijk niet anders zijn. 

- grote evenementen zoals weekmarkt, bloemencorso, kermis, city Mountainbike, vlooienmarkt, USA bikers day 

en nog vele anderen hebben voor mij een grotere voorkeur om de markt maximaal te kunnen gebruiken en een 

kiosk zou dat enorm gaan beperken 

- ik vind het ontwerp veel te groot en spuuglelijk 

- de Hofnar moet beschermd worden en optredens moeten de absolute voorkeur krijgen wat optredens betreft in 



de Hofnar, zeker omdat er elk jaar +- 800.000€ subsidie naartoe gaat 

 - met de 1.5 mtr RIVM maatregel en het daarmee s@mengangende samenscholingsverbod, waarvan we niet 

weten hoe lang dat gaat duren, is het onzinnig om nu een kiosk te plaatsen die de eerste tijd niet gebruikt kan 

worden  

- 170 handtekeningen kunnen en mogen niet bepalend zijn om een kiosk op zo een prominente plaats neer te 

zetten 

- er is erg veel tegenstand en overduidelijk geen groot draagvlak om dit door te kunnen zetten 

- de markt is van ons allemaal, het draagvlak zou eerst op een professionele, onpartijdige manier gedaan moeten 

worden onder een representatieve groep Valkenswaardenaren  

- Een kiosk zou veel beter staan en hopelijk meer gebruikt gaan worden in het Frans van Best Park 

 

 

Er zijn nog meer redenen maar dit lijkt me voorlopig genoeg 

 

Met vriendelijke groet, 

Edith Burghard 

 

 

 

 

L.S., 
Blijkbaar is er een tijd geleden aangekondigd dat men in ons mooie Valkenswaard een kiosk 
wil plaatsen op de markt en er zou zelfs een enquete geweest zijn onder de bevolking naar 
het animo hiervoor. Het animo zou volgens dat onderzoek groot zijn. Nu heb ik die enquete 
(en met mij veel mensen in mijn omgeving) gemist en ik heb dus mijn mening daarover niet 
kunnen uiten. Ik heb dus ergens het idee dat er goeie lobby heeft plaatsgevonden om dit 
idee erdoor te krijgen, terwijl ik me afvraag of hierover is nagedacht. 
Ikzelf kom oorspronkelijk uit Waalre en daar heeft men op de Markt ook een kiosk. Als ik zie 
hoe vaak die kiosk gebruikt wordt en voor welke doeleinden, dan vraag ik me af waarom 
men in Valkenswaard een kiosk wil bouwen. Als ik dan ook nog naar het voorgestelde 
ontwerp kijk, wat een stuk minder oppervlakte biedt, dan de kiosk in Waalre, dan voorzie ik 
alleen nog meer verenigingen, die af moeten haken vanwege ruimtegebrek. Verder heb ik 
het idee dat het idee voor deze kiosk ook voornamelijk gedragen wordt door een bepaalde 
leeftijdscategorie. En dat terwijl er al gemeenten (bijvoorbeeld Prinsenbeek) zijn, waar men 
vanwege gebrek aan interesse, de kiosken weer heeft verwijderd! 

Naar mijn mening kan het geld voor dit statussymbool beter gebruikt worden om 
Valkenswaard meer aantrekkelijk te maken voor inwoners van Valkenswaard, maar ook voor 
mensen buiten Valkenswaard. De laatste jaren zien we duidelijk het winkelhart leegbloeden 
en allerlei evenementen, die de horeca zeker hielpen, worden gestopt. Langzaam sterft 
Valkenswaard zo beetje bij beetje af en het resultaat is dat volgende generaties liever ergens 
anders gaan wonen. Het resultaat is dan dat Valkenswaard met name een gemeente voor 
senioren is geworden en dat terwijl Valkenswaard vroeger zo gezellig was. 
Probeer straks maar een Ameezing Valkenswaard te organiseren op die kiosk! 

Al met al is denk ik wel duidelijk dat ik geen voorstander ben van die kiosk en met mij nog 
veel meer niet-gehoorden. Ik hoop dat men hier toch nog eens goed over na wil denken. 
Met vriendelijke groeten, Ronald van Gogh 

 



 

 

 

 

Goededag 
Ik zag dat je via dit mail adres je stem kan uitbrengen voor of tegen de kiosk te Valkenswaard. 
Hierbij ben ik absoluut tegen. Geeft geen meerwaarde aan de bestaande markt, te duur en te groot. 
Geen juiste locatie. 
En daarbij vind ik dat het geld veel beter besteed kan worden om valkenswaard weer bruisender te 
krijgen. Het is zeer uitgestorven laatste jaren. 
Groeten Nikita Jansen 

 

 

 

Goedemiddag, 
Bij deze protesteer ik tegen de komst van een naar mijn mening nutteloze Kiosk op de markt. Deze 
kiosk voegt in zijn geheel totaal niets bij aan het "sfeerbeeld"van Valkenswaard. 
ik weet dat er zoveel mensen zoveel meningen zijn, maar u kunt er objectief toch niet omheen dat de 
markt van Valkenswaard en de aanliggende Eindhovense "winkel"straat in de loop van de tijden een 
aanfluiting zijn geworden waarvan geen enkel "toeristenhart"sneller gaat slaan. en dat wil dan 
toeristen lokken onder het mom van wandelgemeente van Nederland. 
Hoog tijd dat er wat geld wordt gestoken in de aanpak van de markt. En dan niet zoals het 
centrumplan dat voorziet, want ook dat geeft geen ander beeld van de markt dan wat het nu ook al 
is. Dat komt, omdat er weer auto's over de markt moeten kunnen rijden én dat we de 
Eindhovenseweg en de kruizing Leenderweg/Eindhovenseweg open willen houden. Dit onder het 
mom van bereikbaarheid winkels. Die bereikbaarheid kan op zoveel andere manieren waarbij we 
geen "weg" nodig hebben. Het aangezicht van Valkenswaard zal daardoor een stuk gezelliger worden 
door bijvoorbeeld een waterpartij aan te leggen van 2,5 a 3 meter breed en van de Valkenierstraat 
tot aan de Dommelseweg, dwars over de markt. En dan weer niet kaarsrecht, maar bij de markt in 
een bocht en aan weerskanten een wandelstrook aan de Eindhovenseweg met kleine terrasjes voor 
de ijssalons, coffeecorners en lunchrooms. En op de markt voldoende ruimte voor terrassen zodat de 
horeca daar ook een goede boterham kan verdienen. 
Schaf de weekmarkt af (hoeft niet) maar maak er een permanente markt van. met bijvoorbeeld 
maandag de kaasmarkt, dinsdag de groentemarkt, woensdag de kledingmarkt, donderdag een 
antiekmarkt enz. enz. De markt kan dan iets kleiner en op de plaats komen van Kiosk, die echt maar 
een drietal keer per jaar gebruikt gaat worden. (Uiteraard niet het eerste jaar, want dan moeten we 
laten zien dat het geld toch echt wel goed besteed is. 
Deze opzet zal Valkenswaard meer laten "bruisen" dan de "gewenste" kiosk. 
Groet 
Jeroen Timmer 

 

 

 

 



 

Beste raadsleden 
Gezien: 
*er geen objectief draagvlakonderzoek onder de Valkenswaardse bevolking 
betreffende dit project is geweest. 
*De Markt van "ons allemaal" is, en niet alleen van de omliggende ondernemers, 

aanwonenden, de BIMKV of andere kleinere belangengroepen 
* het plan, zowel het ontwerp, de locatie, de kosten en de financiering behoorlijk 

ter discussie staat in de bevolking. 
* De voortgang van het centrumplan geen vertraging kan gebruiken. 
Verzoek ik jullie om de ontwikkeling van het Kiosk uit het centrumplan te halen 

en separaat te beoordelen. 
Ten aanzien van het plan zelf graag aandacht voor de volgende overwegingen en 

aanbeveling: 
*De BIMKV heeft formeel aan de minimale eisen voldaan om hun plan te 

verwezenlijken, maar in de beleving van "de bevolking" is hun inspraak minimaal 
geweest. Het wordt ervaren als een "opgedrongen project" 
* Het ontwerp zeer discutabel is, zelfs binnen de BIMKV zijn mensen niet blij met 

het gekozen ontwerp. (Er is hooguit sprake van het minst ongeschikte ontwerp) 
* Het vaste ontwerp nooit de juiste afmetingen heeft. Een modulaire versie kan 

wel zowel de UNA als NightShift een passend podium bieden maar dit plan is te 
groot of te klein bij gebruik. 
* Het budget van 250.000,- (voor zover ik heb kunnen informeren) is erg hoog 

voor dit project. De onderbouwing van de benodigde financiën heb ik helaas 
nergens kunnen vinden. 
* De gekozen locatie zoals gepubliceerd op de site van de BIMKV is zeer 
onwenselijk omdat dit permanent bouwwerk een sta-in-de-weg is, en nog jaren 
zal blijven, bij diverse activiteiten en evt volgende nieuwe culturele activiteiten. 

Een verplaatsbaar modulair ontwerp zou meer geschikt zijn, zo'n kiosk kan 
ingezet worden in de diverse parken van Valkenswaard, en bij andere events, 

wellicht zelfs bij sportevents. 
* In heel Nederland worden muziek kiosken op grote marktpleinen verwijderd 
omdat ze veel vaker in de weg staan dan dat ze gebruikt worden 
* In veel gemeenten een Muziekkiosk een ontmoetingsplaats is voor hangjeugd, 
graffiti"kunstenaars" en vandalen, met alle kosten van dien. 
* de kans nihil is dat jongere generaties gebruik willen maken om optredens en 
concerten op een muziekkiosk te gaan bezoeken. Deze jongere generaties willen 
wel graag naar grote dancefeesten die gepaard gaan met hoge geluidsdruk. Maar 

voor dat soort events is zowel de markt, als het geplande kiosk zeer ongeschikt. 
Met andere woorden, ik voorzie dat er geen "klanten" zijn voor de vermeende 

optredens de komende decennia. 
* De BIMKV wel een vermeende lijst heeft samengesteld van gezelschappen 
waarvan de BIMKV beweert dat ze graag gebruik willen maken van het kiosk. In 

geen enkele gemeente van Nederland is er enige continuïteit in gebruik van het 
plaatselijke kiosk. De kiosk in Borkel staat er ook al jaren, en is nog lang niet 

"versleten". 
De BIMKV heeft geen onderbouwd argument aangedragen waarin ze aantonen 
dat juist in Valkenswaard de interesse veel hoger zou zijn in optredens en 

concerten op een muziekkiosk tov de rest van Nederland. 
Verzoek ik jullie om het huidige plan van de BIMKV te verwerpen en er geen 

toestemming aan te verlenen. 



Hopelijk kunnen jullie de BIMKV verzoeken om enkele stappen terug te gaan in 

hun traject en samen met een representatief deel van Valkenswaard tot een 
aangepast ontwerp te komen, met name ten aanzien van de locatie zou dit veel 

winst in draagvlak op kunnen leveren. 
Groet, Bart Jansens 
06-54308644 
 

 

Beste leden van de gemeenteraad, 
Een heel klein groepje mensen wil per se een kiosk op de Markt. Een heleboel mensen willen 
liever GEEN kiosk op de Markt. Er moet geluisterd worden naar die grote groep 
tegenstanders. Daarom vraag ik jullie om goed te laten onderzoeken of er onder de 
inwoners van Valkenswaard en de belanghebbenden wel voldoende draagvlak is voor die 
kiosk. Vertrouw niet op het halfslachtige draagvlakonderzoek van de initiatiefnemers want je 
weet hoe slagers hun eigen vlees keuren. 
Zorg alstublieft dat er een onafhankelijk draagvlakonderzoek komt, voordat we vijftig jaar 
opgescheept zitten met een ding dat niemand wil, dat maar één keer per jaar gebruikt wordt 
en dat de overige 364 dagen gruwelijk in de weg staat. 
Dank u! 

Met vriendelijke groet, 
Guido Reijnders 
Unastraat 7 

 

 

 

Geachte, 

Hier dan even een mail dat ik met een hoofdletter Tegen de kiosk ben op de markt in Valkenswaard. 

Ten eerste netjes gezegd een mismaakt ding. 

Daarbij de behorende kosten... in deze tijd kunnen die toch wel beter besteed worden. 

 

Mvg Linda Willems 

 

 

 

Als aan mij gevraagd wordt wat ik van de kiosk vind: 
Ik ben gruwelijk tegen. 
Mvg 
Gerrit 

 

 

 

Goede dag, 



Met grote verbazing volg ik de berichten rondom het idee van een nieuw kiosk. 
Als inwoner van ons mooie dorp, voel ik toch de noodzaak om kenbaar te maken dat ik TEGEN dit 
initiatief ben. Het kost belachelijk veel geld en heeft mi geen toegevoegde waarde. In veel dorpen in 
de omgeving worden ze weggehaald of staan ongebruikt, en in de weg, op een plein. 
M.vr.grt Dionne den Haan 

 

 

Onderwerp: Reactie kiosk door familie de Bruin 
Wat is het toch makkelijk om te klagen. Iemand doet zijn best om een mooi plan te maken voor ons 
Valkenswaard. Toch stuur ik u deze mail omdat ik het plan wat er nu staat voor onze markt maar niet 
kan vergeten. Het blijft ook terugkomen als ik ons marktpkein zie. Natuurlijk mag er geld rollen. 
Helemaal als het doel is een mooier en levendiger Valkenswaard te maken. Maar dit idee kan ik 
oprecht een ondoordacht plan noemen.  
 
Ik ben opgegroeid in Valkenswaard. Voor studie ben ik even weggeweest maar al weer 9 jaar 
gesetteld met mijn gezin in mijn vertrouwde Valkenswaard.  
 
Mijn kinderen sporten hebben muziekles in Valkenswaard en gaan hier naar de basisschool en 
middelbare school. Ik wil dat ze hun eerste uitgaansavondjes gaan beleven, uiteten gaan van eerst 
verdiende centjes en genieten van al het moois in ons Valkenswaard. Om voor de toekomst voor 
onze kinderen te zorgen moet geïnvesteerd worden. Verstandige keuzes maken. (Wat ik ook mijn 
kinderen leer) 
 
Het zetten van een enorm , mijns inziens onnodig, bouwwerk gaat hierin niets toevoegen. Dit is geen 
verstandige keuze. Niet voor de portemonnee en niet voor het oog en niet voor de toekomst en niet 
voor deze lokatie. Natuurlijk probeer ik in te beelden wat dan voor de gemeente een reden zou 
kunnen hebben met dit enorme bouwwerk?!? 
Is het een veredelde hangplek? Afdak en podium voor de Sint? Gaat er dan echt zovaak worden 
opgetreden? En dat kan niet buiten of in de Hofnar? Wij hebben geen idee.  
 
Nee, ik begrijp jullie zoektocht maar dit is zijn geld niet waard. Graag zou ik per maand willen weten 
welke activiteiten er in deze kiosk zullen plaatsvinden. Er zal toch onderzoek zijn gedaan naar de 
behoefte ervan?!? 
Mijn gezin is niets gevraagd, via sociale media weet ik al even dat dit plan er is. Nu ook nog blijkt dat 
dit plan al een gesloten deal is ben ik echt teleurgesteld. Gaat het nu om principe kwestie om het 
plan door te zetten. Als in... willen winnen??  
 
In borkel en waalre wordt geen gebruik gemaakt vd kiosk. Natuurlijk is het proberen wel een idee. 
Maar je zet hem niet op marktplaatst over 4 jaar natuurlijk als blijkt dat het toch wat tegenvalt. Het 
geld is dan al uitgegeven. 
Ideetje: Huur er 1 !!! Vraag na bij buurtgemeentes hoe vaak gebruiken jullie de kiosk? Waarom zijn er 
al zoveel kiosken afgebroken? 
Is huren en proberen nou niet verstandig omgaan met ons geld? Ik vind van wel! 
En mocht het een hit blijken dan wil ik niet flauw zijn en mocht mijn stem worden gevraagd (want dat 
is wat Valkenswaard wil meedenken) 
Kortom soms is het lastig toe te geven dat een idee toch wat minder doordacht was. Niet erg 
iedereen maakt foutjes. Maar het oplossen van fouten en samen beslissingen maken dat maakt ons 
Valkenswaard!! 
 
Met vriendelijke groet 



Simone de Bruin-Roelofs 
namens Jeroen, Bente, Kas en Doris de Bruin uit Valkenswaard! 
Ps wij horen graag een reactie op onze mail van comité Kiosk gemeente Valkenswaard. 
Dan bespreken wij jullie reactie weer tijdens ons "gezins belangrijke zaken overleg" aan de 

keukentafel. 

 

 

 

 

Wat goed is voor de burgers is goed voor Valkenswaard, wat goed is voor Valkenswaard is goed voor de 

burgers. 

 

Dat zal vanzelfsprekend meespelen in uw overwegingen omtrent de muziek kiosk. 

Ik herinner me de muziek kiosk uit mijn jeugd, een bescheiden bouwsel wat niet overheerste en tegelijkertijd 

verbond. 

Ik ben niet pertinent tegen een kiosk, in tegendeel. Waar ik u wel op wil wijzen is dat dit initiatief werkelijk los 

gezongen is van de werkelijkheid en voor mij aan toont dat dit meer prestige aan de ene kant, zakkenvullerij 

door bedenkers, architecten en uitvoerders aan de andere kant, betekent. 

 

Ik ben van mening dat u als gekozen volksvertegenwoordiging een halt moet toe roepen aan deze utopische en 

geld verslindende luchtfietserij. Niet tegen een kiosk, wel tegen mateloze geld verspilling, terwijl er in 

Valkenswaard echt nijpendere en belangrijkere noden vragen om financiële steun. 

Met enige fantasie en bereidwilligheid is voor een fractie van het begrootte bedrag, de meest functionele kiosk te 

bedenken, meer bescheiden van aard, die ook nog eens veel beter bij het karakter van de Brabander past. 

 

Ik roep u op om niet Icarus achter na te gaan, want daarvan kennen we de afloop, hoogmoed komt voor de val. 

 

Ik wens u een ernstige overweging toe. 

 

Met een vriendelijke groet van een bewogen burger. 

 

Ad de Brouwer 

Keersopperweg 24 

Vanaf juni 2021 Markt 60B 

 

 

 

 

Hallo, 
 
Bij deze laat ik je weten dat ik het idee om een kiosk op de markt te Valkenswaard te plaatsen geen 
goed doordacht plan vind. 
Het is wellicht een mooi stukje nostalgie en iedere zichzelf respecterende fanfare of harmonie zal 
hier wel voorstander van zijn. 
Helaas spreken we dan over ca 3 tot 5 keer per jaar dat er een evenement op plaatsvindt. Ook zijn er 
nog wel andere evenementen te bedenken die hier gebruik van kunnen maken. 
De redenen waarom ik persoonlijk tegenstander ben van zo’n kiosk volgen nu: 
* het is 85% van de tijd een sta in de weg voor de weekmarkt, kermis, vlooienmarkt, 
zomeravondfeesten en overige evenementen 



* de locatie op het marktplein en de afmetingen ervan zorgen ervoor dat je er niet omheen kunt 
kijken en dat belemmert het vrije uitzicht vanaf menig terras 
* De vraag is niet OF , maar WANNEER het een trekpleister wordt voor hangjongeren en of doelwit 
van vandalisme 
* ik ben geschrokken van de geraamde kosten tussen de 2,5 en 3 ton € !!! 
Voor dat geld kun je een prachtige 1 gezinswoning laten bouwen. Of wordt de kiosk onderkelderd 
met een artiestenloopgang ondergronds naar de Hofnar of zo? Persoonlijk snap Ik als zoon van een 
aannemer niet waar deze kosten op gebaseerd zijn. 
* tenslotte vind ik dat er te weinig aan vooronderzoek is gedaan. 
Bij deze dus mijn persoonlijke mening over het voornemen om een kiosk te plaatsen op de markt te 
Valkenswaard. 
Met vriendelijke groet, 
Philip Schoormans 
 
 
 
 
 
dag gemeenteraad van Valkenswaard 
 
Ik wil jullie bij deze laten weten dat ik tegen een kiosk ben in  
Valkenswaard en met name tegen dit ontwerp op de huidige plaats. 
In mijn directe omgeving (familie vrienden kennisssen) ken ik geen  
voorstanders, enkelen zijn 'neutraal', verder alleen maar mensen die het  
OF niks vinden OF het ontwerp niet mooi vinden. 
De meeste mensen willen er echter geen halszaak van willen maken - het  
gaat hier om een kiosk, niet om het behoud van bijv de basisschool in  
borkel... 
 
Ik heb daarom getwijfeld om deze email te sturen. Omdat het geen  
halszaak is, maar ook omdat ik het oprecht heel goed vind dat er een  
clubje mannen heel fanatiek hier mee bezig is met als doel om  
Valkenswaard weer wat moois te brengen. Ik geloof ook echt dat dat hun  
intentie is en ik waardeer het sowieso als mensen zich zo voor iets  
inzetten. 
 
Echter, de grootste reden dat ik jullie toch wil laten dat ik die kiosk  
niet zie zitten, is dat ik heel sterk het gevoel heb dat deze nu door  
onze strot wordt geduwd. Ik weet dat enkele van de initatiefnemers zo  
fanatiek geworden zijn dat een gesprek totaal niet meer mogelijk is, zij  
zien alleen hun argumenten en dat is de waarheid. Alles staat vast  
volgens hun: ontwerp, locatie, het feit dat de kiosk komt. Waarop is dat  
gebaseerd? op een burgerinitatief waarbij nog geen 200 inwoners  
(welke??) hun goedkeuring voor 'een kiosk' (niet dit ontwerp) hebben  
gegeven. Ik weet dat inmiddels de wet voor het burgerinitiatief  
aangepast gaat worden. Maar het kan toch niet waar zijn, dat heel  
Valkenswaard straks met iets zit midden in het centrum omdat een klein  
aantal mensen dit willen? 
Maar deze houding van 'hij gaat er gewoon komen' is voor mij de reden om  
deze email te sturen. Ik denk dat je alleen verder komt als je naar  
elkaar luistert - en wellicht wat water bij de wijn doet. Het doel moet  
toch blijven dat je iets moois wilt neerzetten voor Valkenswaard, hoe  
doe je dat als je zoveel mensen tegen je in het harnas weet te jagen? 
 
 
Mijn argumenten tegen de kiosk zijn: 
1) wat is het doel? 
Het bevorderen van ontmoeten en cultuur in Valkenswaard door middel van: 
• het organiseren en faciliteren van kunst- en cultuuruitingen in de  
openbare ruimte 



• het creëren van een ontmoetingsplek voor inwoners en bezoekers van  
Valkenswaard 
 
Waarom moet men ontmoeten, ik ontmoet al genoeg op heel veel plekken?  
waarom is daarvan de oplossing; een kiosk? 
ik begrijp dit doel niet en vraag me af of dit overeenkomt met het doel  
van Valkenswaard als gemeente en met het centrumplan. 
Overigens vind ik het bevorderen van cultuur (muziek) een prima doel!  
maar ook daarvan: waarom op een kiosk? 
 
2) oudbollig: een kiosk is niet meer van deze tijd en alleen een hang  
naar nostalgie. een oude kiosk is zeker mooi. maar nu wordt er niet meer  
op deze manier muziek gedeeld. mijn leeftijd (40-er) gaat naar een cafe,  
iets jongeren naar dance events en mijn kinderen kijken op een 'device' 
 
3) gebruik: ik woon in Borkel en kan bevestigen dat onze kiosk 2x per  
jaar wordt gebruikt. ik begreep dat er al een heel programma is gemaakt  
voor de kiosk, dat is zeker lovenswaardig, maar start daar dan nu al mee  
op een andere plek in Valkenswaard, dat creeert draagvlak. Ik vraag me  
af in hoeverre de kiosk echt gebruikt gaat worden door al die  
muziekgezelschappen die nu vaak al overvolle agenda's hebben. 
 
4) locatie: als er dan een kiosk moet komen, dan alsjeblieft niet voor  
het oude raadshuis, 1 van de mooiste panden in ons dorp en prominent aan  
de markt. 
 
5) ontwerp: dat is uiteraard persoonlijk, ik vind het niet heel mooi en  
ik vind het ook niet goed passen bij de rest van de markt en de gebouwen  
er om heen 
 
Ik wens u allen heel veel wijsheid en ik hoop dat iedereen in staat is  
om hier puur zakelijk naar te kijken zonder te veel emoties over het  
onderwerp zelf en de belangen die er ondertussen ongetwijfeld weer  
spelen. En om te kijken waar Valkenswaard en haar bewoners behoefte aan  
hebben. 
 
Dank voor het mogen inbrengen van mijn mening en met vriendelijke groet, 
Pascale van Deuren-Nijhuis 
Borkel&Schaft 
 
 
 

 

 

 

Hierbij verzoek ik u om B&W en de gemeenteraadsleden te informeren dat ik tegen een permanent 

geïstalleerde muziekkiosk op de Markt ben. 

De reden daarvoor is tweeledig: 

1. Omdat het gevolgde proces van de initiatief nemer BIMKV voor ons, na onderzoek, niet 

transparant is gebleken en de BIMKV argumentatie vol met onwaarheden staat. 

Samen met ca 12 andere burgers hebben we daar diepgaand onderzoek naar gedaan en kunnen 

vrijwel alle zogenaamde brede steunbetuigingen van BIMKV weerleggen danwel aantonen dat die 

niet objectief is geweest. 

Ook zijn meerdere (in ieder geval schijnbare) belangen verstrengelingen van diverse personen aan 

het licht gekomen. 



2. Een permanent geïnstalleerde kiosk op de Markt kan niet functioneel zijn omdat 

- Een kiosk een sta in de weg en regelrechte concurrent is voor alle andere evenementen zoals b.v. 

Markt, Kermis, Bloemecorso, Harley Dag, City Mountain Bike, Vlooienmarkt, kleinkunst voor in de 

Hofnar en andere terugkerende evenementen nu en in de toekomst.  

- Akoestisch werkt een kiosk niet op die positie, het geuidsniveau van a-capella muziek en een combo 

/ trio valt weg in het achtergrond geruis 

- De kiosk blokkeert het zicht op het mooie rijksmonument “Het oude Raadshuis". 

 

Hierbij verzoek ik u ook om mij inspreektijd te verlenen op de commissievergadering van 18 

juni om bovenstaande argumenten te presenteren en voor te leggen aan de gemeenteraad. 

 

Daarbij wil ik u vragen om mijn verzoek zo lang mogelijk “onder de muts" te houden omdat er is 

gebleken dat een gemeenteraadslid / lid van BIMKV alle informatie die hij/zij achter de schermen 

verkrijgt gebruikt om tegenstanders van een kiosk te benaderen en te beïnvloeden. Daarvan hebben 

we inmiddels diverse bewijzen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hans Deuze 

Eindhovenseweg 112b                  5552AD Valkenswaard 

The Netherlands 

Tel: +31(0) 639 136 162                Skype: hansdeuze                          Twitter: SpacePort 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


